
Agronomski fakultet 

U subotu 7.11. smo Sara, Marko iz 6.a razreda, profesorica iz prirode i ja krenuli 

do Agronomskog fakulteta. 

Na jednoj stazici pred fakultetom šokirala sam se ugledavši pravog konja! Bio je 

tamno smeđ, jednostavno prekrasan. Jahačica je bila baš draga. Svima je dala 

da ga diraju i maze. Dlaka mu je bila mekana i topla. 

Krenuvši dalje, došli smo do tri kaveza. U prvom su bili kokoš i pijetao, u 

drugom purani, a u zadnjem guske. Na svakom kavezu bila su njihova jaja i malo 

podataka o njima. Dosta dugo smo ih promatrali. Baš su fora!  

Napokon, ušli smo u fakultet. Jako puno ljudi je došlo. Bilo je puno štandova, a 

na njima su bile preparirane kokoši, patke, labudovi, lasice te kukci koji su zbilja 

jezivi. Mogli smo držati paličnjaka, kukca-grančicu. Nitko se od nas učenika nije 

usudio, ali se naša hrabra profesorica javila. Kušali smo puno vrsti meda, 

mlijeka, sira i kolača. Vidjeli smo nekoliko vrsti različitog kamenja i pustinjsku 

ružu. Ona mi se najviše svidjela. Gledali smo par cool pokusa. Prezakon! Došli 

smo do biljaka i povrda. Vidjeli smo par bundeva, salata, tikva, zelja… Naišli smo 

na papričice, soju i mentol. Na nekom drugom dijelu bile su vrste kukuruza i 

njihove sjemenke. 

Na štandovima odmah pored kuruze bile su bakterije. Da, bakterije! Promatrali 

smo i one dobre i one loše. Jedne su izgledale dlakavo. Kao plijesan. Odvratno, 

ali super cool. 

Bilo je jednostavno čarobno! Utonula sam u svijet prirode. Puno toga sam 

naučila. Rado bih išla i slijedede godine. Stvarno sam sretna što sam imala 

priliku otidi onamo. Toga du se jako dugo sjedati! 
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